

Aqueduc: Nos 785, 787, 788, 789, 790, 791, 792, 793, 794, 795, 796, 797, 798, 799, 800, 801.
 Voirie (Division Ouest): No 135.
 Voirie (Division Est): Nos 180, 182.
 Egouts (Hôtel de Ville): Nos 14, 15.
 Incendies: Nos 227, 228, 229.
 Maladies Contagieuses: No 95.
 Marchés: No 79.
 Voirie (Division Nord): Nos 448, 449, 450.

4.—(29324) Soumise une résolution du Conseil, en date du 12 octobre courant, concernant la demande de crédits supplémentaires pour les dépenses d'administration des différents départements.

Sur proposition de M. le Commissaire Ainey, appuyée par M. le Commissaire McDonald, il est

Résolu: De transmettre copie de ladite résolution aux chefs des différents départements.

5.—Soumises deux séries de mandats, vérifiés par le Contrôleur et Auditeur de la Cité, au montant respectif de \$96,798.09, \$3,803.51, suivant listes certifiées.

Sur proposition de M. le Commissaire McDonald, appuyée par M. le Commissaire Ainey, il est

Résolu: D'en autoriser le paiement.

M. le Commissaire Côté prend son siège.

6.—(29398) Soumis un rapport de l'Assistant-Ingénieur en Chef, recommandant la construction d'un trottoir en ciment, sur le côté nord de la rue Jeannotte, entre les rues Panet et Plessis, au coût approximatif de \$410.

Sur proposition de M. le Commissaire Côté, appuyée par M. le Commissaire Ainey, il est

Résolu: De recommander au Conseil d'appliquer aux fins ci-dessus une somme de \$410, à être prise à même la balance disponible de l'appropriation votée pour la construction d'un trottoir sur la rue de Salaberry, entre les rues Ste-Catherine et Dorchester.

Son Honneur le Maire reprend son siège.

7.—Soumis un rapport de l'Ingénieur-Surintendant de la Voirie, déclarant qu'il ne peut faire droit à la requête de la Compagnie "La Sauvegarde", qui demande l'autorisation d'établir un système de ventilation des voûtes construites sous le trottoir, en face de sa propriété.

Sur proposition de M. le Commissaire Côté, appuyée par M. le Commissaire Hébert, il est

Résolu: De transmettre au Conseil, pour référence à la Commission de Législation, en vue d'amender les règlements qui défendent l'installation de ces ventilateurs.

8.—(29295) Sur proposition de M. le Commissaire Côté, appuyée par M. le Commissaire Hébert, il est

Résolu: Que la résolution du Bureau, en date du 13 octobre courant, au sujet du pavage du côté sud de la rue Notre-Dame Est, soit amendée de façon à comporter une recommandation au Conseil d'autoriser l'exécution desdits travaux, et qu'instructions soient données au Député-Ingénieur en Chef de suspendre dans l'intervalle lesdits travaux.

9.—(29282) Soumis un rapport de l'architecte Payette, en réponse à une plainte de l'Association des Tailleurs de Pierre, concernant le layage de la pierre employée à la construction de la Bibliothèque.

Sur proposition de M. le Commissaire Ainey, appuyée par M. le Commissaire McDonald, il est

Résolu: Que ledit rapport soit reçu et que copie en soit transmise à l'Association des Tailleurs de Pierre.

10.—(29378) Soumis un rapport de l'Assistant-Ingénieur en Chef, recommandant la remise à MM. Quinlan & Robertson Co., Ltd., du dépôt qui accompagnait leur soumission pour la pose de la fondation en béton, pour le pavage de la rue St-Jacques, entre les rues de Courcelles et St-Paul.

Sur proposition de M. le Commissaire Côté, appuyée par M. le Commissaire Hébert, il est

Résolu: D'autoriser la remise dudit dépôt.

Water: Nos. 785, 787, 788, 789, 790, 791, 792, 793, 794, 795, 796, 797, 798, 799, 800, 801.

Road (West Division): No. 135.

Road (East Division): Nos. 180, 182.

Sewers (City Hall): Nos. 14, 15.

Fire: Nos. 227, 228, 229.

Contagious Diseases: No. 95.

Markets: No. 79.

Road (North Division): Nos. 448, 449, 450.

4.—(29324) Submitted a resolution adopted by Council on the 12th October instant, concerning applications for supplementary appropriations for contingencies in the different departments.

On motion of Commissioner Ainey, seconded by Commissioner McDonald, it was

Resolved: That a copy of said resolution be transmitted to the heads of the different departments.

5.—Submitted two series of warrants, verified by the City Comptroller and Auditor, amounting respectively to \$96,798.09 and \$3,803.51, as per certified lists.

On motion of Commissioner McDonald, seconded by Commissioner Ainey, it was

Resolved: To authorize the payment thereof.

Commissioner Côté took his seat.

6.—(29398) Submitted a report from the Asst.-Chief Engineer, recommending that a cement sidewalk be laid on the north side of Jeannotte street, between Panet and Plessis streets, at an approximate cost of \$410.

On motion of Commissioner Côté, seconded by Commissioner Ainey, it was

Resolved: That a report be made to Council, recommending that a sum of \$410 be varied from the available balance of the appropriation voted for the laying of a sidewalk on de Salaberry street, between St. Catherine and Dorchester streets, and applied to the above purposes.

His Worship the Mayor resumed his seat.

7.—Submitted a report from the Superintending Engineer of the Road Department, stating that he cannot grant the application from "La Sauvegarde", for authorization to establish a system for the ventilation of the vaults constructed under the sidewalk, in front of its property.

On motion of Commissioner Côté, seconded by Commissioner Hébert, it was

Resolved: That the same be transmitted to Council, for reference to the Legislation Committee, with a view of amending the by-laws prohibiting the installation of such ventilators.

8.—(29295) On motion of Commissioner Côté, seconded by Commissioner Hébert, it was

Resolved: That the resolution adopted on the 13th October instant, anent the paving of the south side of Notre Dame street East, be amended, so as to contain a recommendation to Council to authorize the carrying out of said work, and that instructions be given to the Deputy Chief Engineer to suspend said work in the meantime.

9.—(29282) Submitted a report from Mr. Payette, Architect, in reply to a complaint from the Stonecutters Association, concerning the dressing of the stone used in the construction of the Library.

On motion of Commissioner Ainey, seconded by Commissioner McDonald, it was

Resolved: That said report be received and that a copy thereof be transmitted to the Stonecutters Association.

10.—(29378) Submitted a report from the Asst.-Chief Engineer, recommending that the Quinlan & Robertson Co., Ltd., be refunded the deposit made with their tender for the laying of the concrete foundation, for the paving of St. James street, between de Courcelles and St. Paul streets.

On motion of Commissioner Ainey, seconded by Commissioner McDonald, it was

Resolved: That said deposit be refunded.